



Information Station-Truly Outstanding Friendly Service

"Excuse me, where can we taste great food?" "Excuse me, what are the specialty products of this region?" If you have any question during your journey in Taiwan, come to the Information Station and say "Excuse me~" You may be pleasantly surprised!

In order to help independent travelers have their questions answered via friendly, Taiwanese-style service, the Tourism Administration, M.O.T.C has collaborated with friendly stores and service providers throughout Taiwan to establish "Information Stations" that help visitors in Taiwan.

You can spot an "Information Station" by its yellow, round "Information Station" sign with black letters.Besides wall maps and friendly travel information services, the station also has a Wi-Fi hotspots and QR codes that guide visitors to a variety of cloud-based travel services.

Information Stations add "local characteristics" and "hospitability" to your journey. The aim is to create moving experiences that will encourage visitors to come back time after time, so that they can continue to enjoy the beauty of Taiwan and the warm hospitality of her people.

Come on, don't be shy; everyone is invited to make inquiries at the "Information Station"!

24HR toll-free travel information hotline: 0800-011765



借問站 友善服務真正讚

「借問一下,哪裡有好吃的?」、「借問一下,這裡的特產是什麼?」。在旅行臺灣的旅途中有任何問題,來到借問站輕鬆的「借問一下……」,就會有讓人讚不絕口的驚喜!

為了以「歡喜相借問」的臺式熱情服務,協助自由行旅客解決疑 難雜症,交通部觀光署特別與全臺友善店家與服務單位合作設立 「借問站」,讓遊客輕鬆暢遊臺灣。

來到「借問站」的門口,您會看見黃底黑字的圓形「借問站」招牌,借問站裡除了有地圖資訊看板與友善的旅遊諮詢服務外,並設有WiFi 熱點與 QR code 引導至雲端提供各項旅遊服務。

「借問站」讓您的旅遊過程融入了「在地」與「人情味」,就是想為旅人創造一遊再遊、一「遊」未盡的感動體驗,可看見臺灣之美,也感受熱情臺灣。請大家「免拍謝」,快去借問一下!。

24小時免付費旅遊諮詢服務熱線 () 0800-011765



人生地不熟·一問解千愁

New Information Stations-Enjoy friendly experiences

HOHOCHA 喝喝茶 | 台灣香日月潭紅茶廠 HOHOCHA Sunmoon Black Tea



周邊地區旅遊諮詢服務



向山遊客中心	南投縣魚池鄉中山路599號	049-2341256
伊達邵遊客中心	南投縣魚池鄉文化街127號2樓	049-2850289
車埕遊客中心	南投縣水里鄉車埕村民權巷127號	049–2774981
埔里遊客中心	南投縣埔里鎮中山路四段191號	049-2916060

	Xiangshan Visitor Center	No. 599, Zhongshan Rd., Yuchi Township ,Nantou County	049-2341256
	ItaThao Visitor Center	2F, No. 127, Wenhua St., Sun Moon Vil., Yuchi Township, Nantou County	049-2850289
	Checheng Visitor Center	No.127 Minquan Lane, Checheng Vil., Shuili Township, Nantou County	049-2774981
	Puli Visitor Center	No. 191, Sec. 4, Zhongshan Rd.,	049-2916060

24 小時免付費旅遊諮詢服務熱線 (() 0800-011765



昔問站資訊



HOHOCHA 喝喝茶 | 台灣香日月潭紅茶廠

台灣好山好水,從平地到高山都有茶樹的蹤影,而每一片茶葉的香氣與韻味,都代表著山裡的山頭氣,與斗笠下茶人的用心栽培。台灣香日月潭紅茶廠的老董事長-王如昌先生,曾任職魚池鄉茶葉改良場,後來秉持著對製茶的熱情,奮鬥三十餘年,從一小分地慢慢拓展成一座山頭,從一片荒蕪漫野逐漸建立起一間頗具規模的製茶廠,時至今日,茶廠的每一份子都延續老董事長的初衷,期盼著透過努力與熱情,讓日月潭紅茶的韻味與情味,傳香到每一個角落。而「HOHOCHA喝喝茶」則是以日月潭紅茶為主題的觀光茶廠,走進這裡,可以了解一杯茶的故事,從茶樹、茶種到製作,從傳統到創新,帶領旅客透過寓教於樂的方式懂知識、喝好茶。

HOHOCHA Sun Moon Black Tea

The abundant natural resources in Taiwan make it an ideal place to grow tea. The fragrance of tea can vary due to the growing region and effort from farmers. The CEO of Hohocha Sun Moon Black Tea, Wang Ru-chang, used to work at a tea research and extension station in Yuchi Township. With his passion for tea, he later established a tea factory which has been expanded for more than 3 decades. Every employee in this factory works hard to promote the black tea from Sun Moon Lake to the globe. Hohocha, a tourism tea factory designed based on the black tea from Sun Moon Lake, offers a space for everyone to learn more about the steps of tea production while having a cup of Taiwan premium black tea.



台灣好行•台灣觀巴

台灣好行 輕鬆出遊好方式

「台灣好行(景點接駁公車)」服務將旅客從景點附近的臺鐵、 高鐵等交通場站接送至主要觀光景點,是想自行規劃行程又不想 開車或跟團的旅客,節能減碳與輕鬆出遊的好方式。

Taiwan Tourist Shuttle – The Easy Way to Travel

The "Taiwan Tourist Shuttle" is a bus service designed exclusively to help travelers, both local and foreign, get around Taiwan with the utmost convenience and economy. From Taiwan Railways train stations and High Speed Rail stations, the shuttle buses take travelers to nearby tourist attractions, covering all of the island's main scenic destinations. The Taiwan Tourist Shuttle is the easiest and most convenient way to travel for people who are without their own transportation and are not with a tour group. It not only allows them to plan their itineraries flexibly, but also resonates with the new tourism trend of energy conservation and carbon reduction.







台灣觀巴 深度體驗悠遊臺灣之美

「台灣觀巴」集合全臺灣各大景點,規劃多種精采套裝行程,悠遊臺灣特色風光、體驗在地文化,發現臺灣無限魅力!「台灣觀巴」可直接至飯店、機場及車站迎送旅客並提供全程交通、導覽解説、旅遊保險及低成行人數等貼心服務,讓您輕鬆體驗低碳小旅行。

Taiwan Tour Bus–In depth Appreciation of Taiwan's Splendors

The Taiwan Tour Bus covers major tourist destinations in Taiwan with a variety of dazzling travel itineraries, allowing you to travel the beautiful island of Formosa with ease and discover her infinite appeal! The Taiwan Tour Bus offers convenient, comfortable and friendly guided tours to a variety of top tourist destinations, with pick-up and drop-off at your hotel, airport, or rail station. Other thoughtful services such as travel insurance allow you to enjoy your sightseeing journey effortlessly and comfortably.







日月潭國家風景區管理處 Sun Moon Lake National Scenic Area Headquarters



HOHOCHA 喝喝茶 | 台灣香日月潭紅茶廠

地址:南投縣魚池鄉魚池街443-36號

電話: 049-2895899

營業時間:09:00~17:30 (週六、日及連續假日延長營

業到18:00; 公休日於臉書粉絲專頁另公告)

官方網站:http://hohocha.com

台灣香日月潭紅茶廠「Hohocha喝喝茶」坐落在距離日月潭約5公里的台21線 上,一幢以深木質調打造的日式建築,在綠意盎然的山林中若隱若現,和撲 鼻而來的茶香味,讓過路旅客駐足停留

主題館一樓為將生產線與參觀動線結合的「觀光茶廠」,不僅讓生產線透明 化,每個機器更附有解說牌,詳細介紹製茶八大程序,讓大家更認識通過 ISO22000生產認證及農糧署五星茶廠等認證的茶廠,一旁的手搖紅茶和紅 茶蛋芳香四溢,提供旅客解嘴饞。沿著路線走到二樓,是以輕食與伴手禮為 主的「商品販賣區」,室內可以從透明天井俯瞰製茶過程,戶外則可以一邊 品茶香味十足的義式冰淇淋,一邊感受被環山包圍,相當浪漫。三樓整層是 以實木桌椅與圓玻璃燈打造禪風生活的「品茗體驗區」,在暖色調的空間品 茶、揉茶、混茶、封茶、奉茶,更能體驗台茶生活文化。

HOHOCHA Sunmoon Blake Tea

Address: No. 443-36, Yuchi St., Yuchi Township, Nantou County Telephone: 049-2895899

Business hours: 9:00am-5:30pm (9:00am-6:00pm on the weekend and holidays. Any day we are closed for business will be announced on our Facebook Fan Page.) Website: http://hohocha.com

The Hohocha Sun Moon Black Tea, located on Provincial Highway No. 21, is a Japanese wooden architecture. The dense forests and aroma of tea can always attract endless of

The first floor of this building provides tours for you to learn more about the production line in the tourism tea factory. Each machine has an explanation board with details regarding the 8 major steps of manufacturing tea. There is also a list showing you tea factories with ISO22000 and ranked as five-star factories. If you are hungry or thirsty, it is highly recommended to have a cup of black tea and tea eggs on the same floor. The second floor sells various snacks and souvenirs. You can overlook the steps of tea production through the transparent patio from the indoor area or enjoy the breathtaking scenery while having some Italian ice cream in outdoor area. On the third floor, there is a 'Tea Tasting Area' decorated with wooden furniture and round glass lamps for you to make a cup of tea by yourself and immerse in the aroma of tea.

鄰近資訊

Food / Accommodation / Places to go

1 三育基督學院 南投縣魚池鄉魚池村瓊文巷

39 號 049-2897047

07:00~17:00(週五開放至

16:00,週六不開放) Taiwan Adventist College

O No.39, Qiongwen Ln., Yuchi Township, Nantou

County (a) 049-2897047

⊕ 7:00am-5:00pm from

Sunday to Thursday (7:00am-4:00pm on Friday; closed on Saturday)

2 原力生技休閒農場

南投縣魚池鄉魚池街560號 049-2899111 09:00~18:00

Thaower Biotech Leisure

Farm No. 560, Yuchi St., Yuchi Township, Nantou County (a) 049-2899111

9:00am-6:00pm

3 品麗鹹酥雞

南投縣魚池鄉魚池街325號 049-2897189 18:00~23:30 (週二公休)

Pinli Fried Chicken

♥ No. 325, Yuchi St., Yuchi Township, Nantou County (a) 049-2897189 ♠ 6:00pm-11:30pm (closed on Tuesday)

4 聖堡羅莊園

南投縣魚池鄉華山巷32號 049-2896163 24小時營業

Saint Paul Villa

Yuchi Township, Nantou County

(a) 049-2896163

34-hour

5 LOOK路殼民宿

南投縣魚池鄉大林村永川巷 22-6號 0907-446657

08:00~22:00 LOOK B&B

Dalin Vil., Yuchi Township, Nantou County

(b) 8:00am-10:00pm

6 千味—碗小羊肉 南投縣魚池鄉秀水巷24之1號

049-2897380 11:00~19:30(週四公休)

Qian Wei Lamb

O No. 24-1, Xiushui Ln., Yuchi Township, Nantou County

049-28

@ 11:00am-7:30pm (closed on Thursday)

7 鹿篙咖啡莊園 南投縣魚池鄉香茶巷31-6號

049-2895520 09:00-17:00

Lugao cafe No. 31-6, Xiangcha Ln., Yuchi Township, Nantou

County (a) 049-2895520 **(J)** 09:00-17:00

南投縣魚池鄉通文巷6之6號 0936-662663 08:00~22:00

Chenglin B&B

⊕ 8:00am-10:00pm

Yuchi Township, Nantou 11:30~14:00 ; 17:30~20:00 County (a) 0936-662663

Yi Wei Wu Er

(a) 049-2898749

① 11:30am-2:00pm; 5:30pm-8:00pm

9 廖鄉長紅茶故事館

南投縣魚池鄉通文巷6-31號 049-2896217 09:00~18:00 (週二公休)

Liao Mayor Black Tea

Storyland Q No. 6-31, Tongwen Ln., Yuchi Township, Nantou

County (a) 049-2896217

© 9:00am-6:00pm (closed on Tuesday)

10 魚池甕缸雞

南投縣魚池鄉魚池街923號 049-2896688 10:30~19:00

Yuchi Urn-roasted Chicken ♥ No. 923, Yuchi St., Yuchi Township, Nantou County

(a) 049-2896688 (https://doi.org/10.1011/10.10

11 一味無二綠食坊 南投縣魚池鄉魚池街853號 049-2898749

O No. 853, Yuchi St., Yuchi Township, Nantou County

12 魚池鄉農會供銷部日月潭紅

南投縣魚池鄉魚池街441號 049-2898453 09:00~17:00 (週六、日公休

Yuchi Township Farmers **Association- Sun Moon** Lake Black Tea

♥ No. 441, Yuchi St., Yuchi Township, Nantou County (a) 049-2898453

08:00~17:00

(§ 8:00am-5:00pm

@ 9:00am-5:00pm (closed on the weekend)

13 日月老茶廠 南投縣魚池鄉有水巷38號 049-2895508

Sun Moon Lake Antique **Assam Tea Farm** County ♥ No. 38, Youshui Ln., Yuchi Township, Nantou County

(a) 049-2895508

Yuchi Township, Nantou

(b) 6:00am-8:00pm

14 日月潭田螺屋土雞城 南投縣魚池鄉文正巷5之

049-2898829 10:30~14:30 ; 16:30~21:00

Sun Moon Lake Tianluowu

Yuchi Township, Nantou

County (a) 049-2898829 (b) 10:30am-2:30pm;

4:30pm-9:00pm

15 孔明廟 南投縣魚池鄉文正巷5之10號

049-2895064 06:00-20:00

Kong Ming temple ♥ No. 10-5, Wenzheng Ln.,

16 親手窯 陶藝DIY園區 南投縣魚池鄉文正巷1-22號

049-2898702 09:00~17:00

500m

Qin Shou Yao Pottery © No. 1-22, Wenzheng Ln. Yuchi Township, Nantou

County (a) 049-2898702

@ 9:00am-5:00pm

17 約定幸福 南投縣魚池鄉文化巷2-5號 0982-457-172 週六、日11:00~18:00

Pizza&Coffee Yueding Xingfu Pizza &

Coffee © No. 2-5, Wenhua Ln., Yuchi Township, Nantou

18 蠻荒咖啡

1000m

南投縣魚池鄉文化巷41號 049-2897903 10:00~18:00

更多資訊 More informations

Desolate Café

Yuchi Township, Nantou County (a) 049-2897903

(b) 10:00am-6:00pm

19 金龍山

南投縣魚池鄉山楂腳巷9-5號 049-2895371

24 小時營業 Jinlong Mountain

Yuchi Township, Nantou County

(a) 049-2895371



